


                  Beretning for Øvre Suså Vandløbdlaug 

Thonke 

Øvre Suså Vandløbslaugs store succes og tydeliggørelse har været knud 

Erick Thonkes store fortjeneste , hans enorme arbejdsindsats og søgen 

efter de rigtige personer som kunne tale vores sag var han mester i . Han 

kendte mange af de vigtige forskere og nogle havde endda været hans 

elever. 

Knud ville meget gerne  springe køen over og se resultater  

Han var meget resultatsøgende og vi var vidt omkring om andet end 

vandføring på vores møder, det var både næringsstoffer og udvaskning 

bådopmåling og drone opmåling med mere ilden i ham brændte lige til 

det sidste . 

Jeg var i august ude hos ham og hente mapper med materiale , jeg fik 

hvad jeg kunne bære ad 2 gange . og det var under halvdelen 

Men den 14 september sov Knud ind der hjemme:  

Vi skylder ham alle en stor tak. 

Æret være hans minde. 

 

Faxe vandråds møder  

Jeg sidder med i faxe vandråd hvor også Søren Jensen lystfisker fra PIV er 

med og Flemmind Duus Mathisen fra skovdyrkerne er med  og Kristian 

Egede fra Vkst. Der er også en med fra DN  

Der bliver talt flora og fauna og fisk eller mangel på samme i vandløbene. 

Og hvad kan forbedres og overløb uden tilladelse skal have tilladelse så de 

er lovlige  

Kommunen / forsyningen har ca 60 regn betingede overløb hvoraf de ca 

30 ikke har nogen udledningstilladelse, det havde de i april, sidste møde 











det nye regulativudspil er der ingen bundkvote på den nedre 

del og nedfaldne træer skal have lov til at ligge, og strømrenden 

skal slynge sig med diverse grødeøer.

Manningstal på 16 ja hvem kan vurdere dette, grødeskæring 

med hånd efter behov ,  ingen kontrolmuligheder, det er hvad 

vi er oppe imod, men vi kæmper videre 

                     Spørgsmål til Beretningen
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